
Saxängens Samfäl I i g hetsfören i ng
p rotokol t ord i n arie före n i n g sstäm m a för S ax än gen s S amf äl I ig h etsföre n i n g.

protokollfrån ordinarie föreningsstämma för Saxängens Samfällighetsförening.

Tid och plats: Den 26 juni, kl. 11.00 på fotbollsplanen' 
,

Medverkande på stämman, se bilaga.

Mötets öppnande
Kenneth Arvidsson hälsade samtliga närvarande välkomna till stämman.

1 S Val av ordförande för stämman
Till ordförande för stämman valdes fÖrenings ordfÖrande Kenneth Arvidsson.

2 $ Val av sekreterare för stämman
Tillsekreterare för stämman valdes Josefina Norman'

3 S Val av justeringsmän
Niklas Jägerklou och Marie-Louise Ericson Strand valdes till att justera dagens protokoll.

4 $ Styrelsens och revisorernas berättelser
Styrelsens och revisorernas berättelser redovisades, se bilagor'

5 $ Ansvarsfrihet för stYrelsen
Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för året.

6 $ Ersättning till nya styrelsen och revisorer
Stämman fastställde oförändrade arvoden :

Styrelseledamot 999 Rrtär a'5 ledamöter

Styrelsesuppleanter 500 kr/år a' 2 suppleanter

Revisorarvode 500 krlär a' 2 revisorer

7 $ Val av styrelse och styrelseordförande
Stämman valde valberedningens förslag till styrelse samt kompletterade förslaget med en ledamot, då valberedningen

inte fått fram någon kandidat till denna post:

Ordförande för 1 år Kenneth Arvidsson (omval)

Sekreterare lör 2 är Josefina Norman (nyval)

Kassör för 1 år Git Nikolausson (omval)

Ledamot för 2 är Johan Nilsson (nyval)

Ledamot för 1 är Mikael Järpstigen (ståmmans kompletterande förslag, nyval)

Suppleant för 1 år Ulf Holme (nyval)

Suppleant för 1 år Thomas Wennebo (nyval)

8 $ Val av revisorer
Revisor för 1 år Marcus Karlsson (omval)

Revisor för 1 år Eva Lind (nYval)

9 $ Val av valberedning
Till valberedning valdes:

Enar Nilsson, sammankallande (omval)

Niklas Jägerklou (nYval)

Johanna Hagersten (nYval)
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10 $ Motioner
lnga motioner har inkommit inför mötet.

1{ $ lnformation från styrelsen
Josefina redogjorde för den skrivelse som gjordes i våras angående anläggning av motionsspår i området.
Kommunen har visat intresse för detta och har varit på möte med styrelsens representanter i området och arbetet med
detta går vidare i samarbete med Saxnäs Camping. I samma skrivelse har vi påpekat för kommunen att belysning av
Strandängsvågen (vägen mot Färjestaden) önskas belysas har gjorts, detta är dock en fråga för Trafikverket.

Kenneth har varit på möte med kommunen, Saxnäs camping samt övriga samfålligheter i närområdet angående de

vattenproblem som uppkom i höstas. Nytt möte sker efter sommaren. Campingägarna känner ett stort behov av att
anlägga ett stort dike för att undvika fler översvåmningar. Detta anser kommunen att vi som, del av problemet med

avrinningen, skall vara med att betala. För föreningens del handlar det om en kostnad på ca 100 000 kr. Detta var
årsmötet samstämmiga om att detta inte är en kostnad vi ska ta, utan ett nytt möte ska ske efter sommaren där
Kenneth samt Rolf Petersson ska medverka och redogöra varifrån problemet (underdimensionerade kulvertar)

uppkommer och därifrån lösa frågan.

{2 $ lnvesteringar i området
Vid årsmötet framhöll Enar Nilsson hur viktigt det är att asfaltering utav våra vägar görs om. Vägarna har under

stränga vintrar och åven pga vattenproblemen i området, blivit mycket hårt ansatta. Vågar har sjunkit så

avloppsbrunnar är uppstickande men även problemet med att kommunen/Sven-Lars ej åtgårdat de överasfalterade
ventilerna för vissa fastighetsägare i området, är mycket kritiskt.

Utifrån att det åligger föreningen att ta en del av kostnaden för denna asfaltering, beslutade årsstämman att
investering i området ska gå till en asfaltering. Det är dock stämmans uppfattning att kostnaden för asfalteringen skall

delas med Sven-Lars, kommunen och samfälligheten då alla tre parter har ansvar för omasfalteringen.

Utifrån dessa punkter kommer styrelsen att både kontakta kommunen med en ny skrivelse om dessa problem men

även få till ett möte med de ansvariga.

13 $ Snöröjning
Efter förra årets årsstämma har 3 snördjningar av gångstigar genomförts under förra vintern. Det är stämmans åsikt
att detta ska ske även i vinter, dock med en maxbudget på 10 000 kr för arbetet med snörojningen. Arets kostnad för
snörojningen av gångstigarna uppgick till ca 7 000 kr.

I övrigt upplever många fastighetsägare problem med snöröjningen då vi i våra gränder inte har någon plats för

snöröjarna att lägga de stora högarna med snö. Mathis Svensson som jobbar på GDL, som ansvarar för snördjningen

i Mörbylånga kommun informerade om att kommunen endast har upphandlat snOröjning för att "trycka snö" dvs ej

forsla bort de stora snömångderna.

Mathis skall hålla en dialog om snörojningen med entreprenören för att om möjligt få till en förbättring kommande

vinter genom att vi öppnar upp våra stigar så att snöplogen kan trycka upp snön i skogskanterna i gränderna.

Arsmötet beslutade därför att mindre stenar skall läggas på gångstigarna för att vi ska kunna hantera bort och dit

forsling på ett bra sätt framöver.

14 $ Arsavgift
Arsmötet beslutade att för 201 1 års avgift bibehålla 1000 kr per fastighet i årsavgift.

Styrelsen framförde ett förslag om ny årsavgift för 2012, där en höjning av avgiften sker till 2 000 kr. För varje insats

fastighetsägare gör för området vid de två städdagarna eller vid uppdrag från styrelsen, få avräknat 500 kr vid varje

tillfälle, dock max avråknat 1000 kronor. Arsstämman beslutade att denna nya årsavgift skall införas för 2012.
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ts 5 övriga frågor
För att öka närvaron på våra olika sammankomster beslutades det att nästa årsmöte skall hållas på vårens ståddag.

För att underlätta för nya styrelsen, och främst dess kassör, diskuterades det om en förändring av föreningens

räkenskapsår. Men i och med tidigareläggningen av årsmötet beslutades att ingen förändring görs.

Festkommiten informerade och påminde om sommarfesten den 16 juli. Nuvarande festkommittå med Mathis

Svensson, Johan Wirstedt och Chrisoph Baumberger omvaldes på ett år.

Avslutning
Stämman förklarades avslutad.
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v;{otokollet:

Protokollet justeras:

Niklas Jågerklou Marie-Louise Ericson Strand



S axängens S amftillighetsft)rening
Org.nr 717909-5208

Resultaträkning

2010 2009

Intrikter
Årsavgifter
Frånvaro städdagar

Ränteintiikter

50 000

0

167

50 000

9 600

tt2

Kostnader

Försäkring

Gräsklippning

Snör<iijjning

städdagar,sommarfest

Iordningsställande av fotbollsplanen, lekplatsen

Boulebanan

Friggebod

Ersättning styrelse och revisorer

Övrigakostnader

s0 167

-929

-t3 37s

-6 956

-5 150

0

-9 234

-17 t6t
-6 495

-4 137

s9 712

-960

-It 023

0

-2 286

-23 502

0

0

-6 495

-8 461

-63 437 -52 727

Resultat

Balansräkning

- -13270 6 98s

20010-12-31 2009-12-31

TILLGÅNGAR

Kassa och bank

ST'MMA TILLGÅNGAR

EGET KAPITAL OCH SKT}LDER

Eget kapital
Balanserat resultat

Årets resultat

Summaegetkapital

Skuldsnöröjning

Löneskulder

Summaskulder

SUMMA EGET KAPITAL OCII SKT]LDER

43 038

43 038

49 352

-t3 270

36 082

6 956

0

6 956

43 038

s0 352

s0 352

42 367

6 985

49 352

0

I 000

I 000

50 3s2
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